

Date: 28th July 2025

التاريخ: 28 يوليو 2025م

Subject: Resignation and Appointment of Board Members

الموضوع: استقالة وتعيين أعضاء مجلس الإدارة

The National Bank of Oman SAOG (the "Bank") wishes to announce the resignation of Mr. Joseph Abraham from its Board of Directors due to personal reasons, effective from 28 July 2025.

يعلن البنك الوطني العماني ش.م.ع ("البنك") أن الفاضل/ جوزيف أبراهام تقدم باستقالته من مجلس إدارة البنك لظروف شخصية، وتمت الموافقة على استقالته اعتباراً من 28 يوليو 2025.

The Bank would like to extend its sincere gratitude to Mr. Abraham for his significant efforts and contributions during his time on the Board. The Bank wishes him success and prosperity in his future endeavours.

ويود البنك تقديم جليل الشكر للفاضل/جوزيف أبراهام على جهوده ومساهماته خلال فترة عضويته في مجلس الإدارة، متمنياً له دوام التوفيق والنجاح.

The Bank would also like to announce the appointment of Mr. Stephen Moss as a Director until the next Annual General Meeting.

كما يود البنك الإعلان عن تعيين الفاضل/ستيفن موس عضواً في مجلس الإدارة حتى انعقاد الجمعية العمومية السنوية القادمة.

Mr. Moss brings over three decades of international banking experience with one of the world's leading financial institutions, where he held several senior executive and board roles in Asia-Pacific, the Middle East, Europe and the Americas as well as serving on the overall Group Executive Committee.

يجلب الفاضل موس خبرة مصرفية دولية تزيد عن ثلاثة عقود، اكتسبها في واحدة من أبرز المؤسسات المالية العالمية، حيث شغل عدة مناصب تنفيذية عليا في مجالس الإدارة في مناطق آسيا والمحيط الهادئ والشرق الأوسط وأوروبا والأميركتين، بالإضافة إلى عضويته في اللجنة التنفيذية العامة للمجموعة.

Most recently, he served as Regional Chief Executive Officer for the Middle East, North Africa and Turkey, and during this time, served on the boards of financial institutions in Saudi Arabia, Egypt, and for the overall Middle East. His previous leadership roles include Chief of Staff to the Group CEO, Group Head of Strategy, and Group Head of Mergers & Acquisitions.

وفي منصبه الأخير، شغل منصب الرئيس التنفيذي الإقليمي لمنطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا وتركيا، وخلال هذه الفترة، خدم في مجالس إدارات مؤسسات مالية في السعودية ومصر وعلى مستوى منطقة الشرق الأوسط بشكل عام. تشمل أدواره القيادية السابقة منصب رئيس المكتب التنفيذي للرئيس التنفيذي للمجموعة، ورئيس قسم الاستراتيجية في المجموعة، ورئيس قسم الاندماج والاستحواذ.

This Appointment is subject to the approval of the Central Bank of Oman.

يخضع هذا التعيين لموافقة البنك المركزي العماني.

With regards,

مع خالص الشكر والتقدير،

Amal Suhail Bahwan
Chairperson



أمل سهيل بهوان
رئيسة مجلس إدارة البنك